
Z A P I S N I K 

sa 3. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2015. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 25, 26, 27, 31. marta i 2. aprila 2015. 

godine 

 

 

  Śednica je počela 25. marta u 12 sati i 30 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, mr Milutin 

Simović, dr Branko Radulović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

1. Poslanik MEVLUDIN NUHODžIĆ, u ime Kluba poslanika Demokratske    

partije  socijalista: 

         Kako komentarišete dosadašnje rezultate u okviru Intenziviranih i fokusiranih 

razgovora, u proteklih šest mjeseci koliko je proces na snazi, posebno rast javne 

podrške? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Mevludin Nuhodžić. 

 

         2. Poslanik dr IZET BRALIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije: 

        Koje mjere Vlada planira u pravcu ravnomjernog regionalnog razvoja sporta u 

državi, postoje li planovi i nadležna tijela u Vladi ili pak u ministarstvima koja bi se 

bavila ravnomjernom podrškom i razvojem sporta u svim regijama podjednako? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.   

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao dr Izet Bralić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

3. Poslanik MLADEN BOJANIĆ, predśednik Kluba samostalnih poslanika: 

        Koji su uslovi predviđeni u postupku izdavanja državnih garancija, odnosno 

obezbjeđivanja kolaterala državi Crnoj Gori, za projekat Investiciono-razvojnog fonda 

Crne Gore „Razvoj poljoprivrede kroz podršku Abu Dabi fonda (ADMAS) u iznosu od 

50 miliona eura ? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 
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4.   Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore:      

       Koje konkretne mjere ste preduzeli i šta konkretno namjeravate preduzeti kako 

bi se kvalitetno i u što kraćem vremenskom periodu realizovala reforma 

bezbjednosnih službi? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje.  Odgovor je 

komentarisao Darko  Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

        5. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ, u ime Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI i LPCG: 

        Što će Vlada Crne Gore poduzeti po pitanju povećanja podrške za sektor 

ribarstva i rješavanje problema ribarske flote; da li vidite šansu u povezivanju 

tradicionalnog ribarstva i turizma; kad očekujete otvaranje pregovora u Poglavlju 

13? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisala Ljerka Dragičević. 

 

       6. Poslanik REŠAD SIJARIĆ, u ime Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

       Da li Vlada Crne Gore planira da, u cilju poboljšanja prirodnog priraštaja 

stanovništva, obezbijedi dječji dodatak za svu djecu u porodicama čiji je prihod na 

mjesečnom nivou niži od minimalne zarade u Crnoj Gori? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Rešad  Sijarić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

      7. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

       U kojim oblastima Vlada Crne Gore i Vi kao njen predsjednik prepoznajete 

najveći stepen sive ekonomije u Crnoj Gori, i koje mjere ste konkretno preduzeli na 

smanjivanju njenog obima; s obzirom da imamo ogroman evidentiran, a nenaplaćen 

poreski dug s jedne strane, i evidentnu potrebu za stalnim zaduživanjem zbog 

servisiranja osnovnih funkcija u državi s druge strane, šta konkretno Vlada 

namjerava da preduzme da se ovi procesi zaustave i obezbijedi puna primjena 

Ustavnog principa, da je svako dužan da plaća poreze i druge dažbine.  

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan  Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. Proceduralnu intervenciju koristio je poslanik Srđan Milić radi pojašnjenja 

stavova.     

 

 

        Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio śednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 
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*  *  * 

 

       Śednica je prekinuta u 14 sati i 55 minuta, a nastavila u 15 sati i 5 minuta. 

 

 

       Poslanička pitanja postavili su: 

 

        Potpredśedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru za 

informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

  Gospodine Lazoviću, da li ste, sa ostalim ministrima SDP-a, na 95. sjednici 

Vlade Crne Gore, koja je održana 25. decembra 2014. godine glasali za Predlog 

zakona o dopuni Zakona o eksproprijaciji kojim se priprema teren za veliku pljačku 

vlasnika zemlje iz Buljarice i vlasnika svih vrijednih nekretnina po Crnoj Gori; da li je 

to ekonomska politika za koju se SDP zalaže – da se otima đedovina od crnogorskih 

porodica, kako bi se ta oteta đedovina za mizerne pare prodala Dahlanu i drugim 

vašim strateškim investitorima; i hoće li se, nakon jedinstvene podrške koju je oko 

ovog zakona, SDP dao DPS-u na Vladi Crne Gore, opet sada vaši poslanici 

prenemagati i glumiti neslaganje sa DPS-om oko ovog sumanutog zakona, da li će 

opet glumiti opoziciju u vlasti; do kada mislite, gospodine Lazoviću, da unisonim 

glasanjem sa DPS-om u Vladi Crne Gore, sa jedne strane, a otužnim skupštinskim 

glumatanjem otpora DPS-u, sa druge strane, nastavljate da vučete za nos građane 

Crne Gore? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpredśednik Vlade 

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono društvo i 

telekomunikacije, a Koča Pavlović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Je li Vama ogromna korupcija objašnjenje za ovako ponašanje onih koji 

tobože štite državu Crnu Goru i njene građane od nekih tamo lopova? 

        dr Vujica Lazović, potpredśednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski 

sistem i ministar za informaciono društvo i telekomunikacije odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

        Poslanik mr Aleksandar Damjanović intervenisao je proceduralno radi  

ukazivanja na povredu Poslovnika Skupštine vezano za način rada śednica radnih 

tjela, pozivajući se konkretno na član 62 koji definiše rok zakazivanja śednice odbora 

i član 137 koji definiše nadležnost za razmatranje podnjetih tačaka dnevnog reda. 

       Predśedavajući Suljo Mustafić je podśetio da je ovo tematska śednica i da ovo  

treba raspraviti na Kolegijumu predśednika Skupštine. 
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        Proceduralnu intervenciju po istom osnovu koristile su poslanice Nada Drobnjak 

i Marta Šćepanović.  

     

      Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku 

 

1. Poslanik PREDRAG BULATOVIĆ 

1) Na osnovu kog akta i kojih zakonskih propisa je Dejan Peruničić rukovodio 

Agencijom za nacionalnu bezbjednost do izbora na dužnost vršioca dužnosti? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Predrag Bulatović je komentarisao 

odgovor i postavio dopunsko pitanje: Da li je tačno ili nije da gospodin Dejan 

Peruničić prvo odlazi u penziju pa se vraće kao vršilac dužnosti i bitno je da znamo 

da li je u penziji ili ispunjava uslove za penziju po novom Zakonu o Agenciji za 

nacionalnu bezbjednost?  

         Duško Marković, potpreśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku odgovorio je na dopunsko pitanje.  

2) Da li je preko Vas kao ministra pravde išla komunikacija između organa SAD-

a i Vrhovnog državnog tužilaštva vezano za dokumentaciju Telekom, kako u vrijeme 

dostavljanja dokumentacije prije  dvije godine, tako i u poslednjih nekoliko mjeseci; 

s tim u vezi tražim detaljno obrazloženje povodom ove materije i u slučaju da jeste 

išlo preko Vas, a posebno ako Vi nijeste u to bili uključeni. 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Predrag Bulatović je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

Da li je tačno da su penzionisani kadrovi iz ANB penzionisani samo zato što ne 

vole SAD, a po instrukciji SAD? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik 

Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a dr Strahinja Bulajić 

je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Zašto se ANB nalazi 

praktično u dvorištu Ambasade Sjedinjenih Američkih Država i da li to znači 

da Američka ambasada ima apsolutno povjerenje u našu ANB? 

        Duško Marković, potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku odgovorio je na dopunsko pitanje. 
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        Ministru održivog razvoja i turizma: 

 

1. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ  

       Kakve aktivnosti preduzima Vlada Crne Gore, odnosno resorno ministarstvo, na 

sanaciji posljedica zagađivanja štetnim otpadom – gitom, na lokacijama 

Brodogradilište Bijela i Porto Montenegro? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor.  

 

2. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

1) Iz kojih razloga već više godina kasni donošenje ključnih dokumenata održivog 

razvoja i zaštite životne sredine: 1. Nacionalne strategije održivog razvoja; 2. 

Nacionalnog programa zaštite životne sredine; 3. Nacionalnog plana o klimatskim 

promjenama; 4. Nacionalnog plana borbe protiv dezertifikacije, a donošenje svih 

navedenih dokumenata je u nadležnosti Vlade Crne Gore. Podsjećam, obaveza 

donošenja ovih dokumenata propisana je čl. 14, 15, 16, 54, 55 i 56 Zakona o 

životnoj sredini koji je usvojen  u julu 2008. godine. Da li je Vlada razmatrala pitanje 

drastičnog kašnjenja u donošenju ključnih dokumenata iz oblasti održivog razvoja i 

zaštite životne sredine, kada je ovo pitanje razmatrala, što je konkretno zaključila i 

da li je pokrenuto pitanje bilo čije personalne odgovornosti u Vladi, resornom 

ministarstvu i drugim nadležnim organima zbog nepoštovanja odredbi Zakona o 

životnoj sredini? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor.  

2) Koliko iznosi obračunata, a koliko plaćena naknada zbog zagađivanja životne 

sredine za 2012., 2013. i 2014. godinu, a koja je utvrđena prema Uredbi Vlade o 

visini naknada, načinu obračuna i plaćanja naknada zbog zagađivanja životne 

sredine („Sl. list RCG“, br. 26/97, 09/00, 52/00, 33/08, 05/09, 64/09, 40/11, 

49/11), i to: po osnovu korišćenja ložišnih postrojenja i postrojenja na električnu 

energiju (Čl. 2 Uredbe); zbog uvoza supstanci koje uništavaju ozonski omotač (Čl. 4 

Uredbe); zbog stvaranja i deponovanja opasnog otpada (Čl. 5 Uredbe); Molim da se 

zahtijevani podaci daju odvojeno po godinama i vrstama naknade, kao i po pravnim 

licima koja su obveznici navedenih vrsta naknade zbog zagađivanja životne sredine. 

Da li je tačno da Fond za zaštitu životne sredine još nije osnovan iako je ova obaveza 

propisana Zakonom o životnoj sredini koji je usvojen u julu 2008. godine i koji razlozi 

su spriječili ispunjenje ove zakonske obaveze? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  



6 
 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

Da li će ove godine inspektori Vašeg ministarstva voditi računa da Morsko dobro 

pri licitaciji onog što daje u zakup ili koncesiju jednoj osobi dati više lokacija pa da 

ta osoba poslje po višestrukoj cijeni prodaje iste ili će licitacije biti pravične? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ 

Da li Vlada Crne Gore, odnosno resorno ministarstvo i Agencija za zaštitu životne 

sredine na adekvatan način prate stanje pojedinih parametara životne sredine na 

području opštine Pljevlja; kakvi su bili rezultati mjerenja kvaliteta vazduha, vode i 

zemljišta za vrijeme trajanja grejne sezone 2014/15. godine i da li su građani na 

adekvatan način i blagovremeno informisani o istim; koje konkretne mjere i radnje 

je vaše Ministarstvo preduzelo do sada, a koje namjerava da preduzme u cilju 

popravljanja izuzetno teške i složene ekološke situacije u Pljevljima? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a mr Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

U blizini Hotela „Delfin“ u Bijeloj u toku je izgradnja velikog objekta koji će prema 

nezvaničnim informacijama biti sastavni dio Hotela. Molim Vas da mi saopštite ko 

je investitor, kada je projekat započet, kada je izdata građevinska dozvola i da li su 

ispunjeni svi zakonski uslovi u vezi realizacije ovog projekta. Takođe Vas molim da 

mi dostavite informaciju da li je bilo intervencija nadležnih ministarstava kada je u 

pitanju zabrana gradnje, zatim narušavanje režima koji važi za morsko dobro, i da li 

su nadležna ministarstva imala intervenciju i kakve su posledice zbog angažovanja 

radne snage iz inostranstva. 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja  i turizma, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

       Śednica je prekinuta u 17 sati i 10 minuta, a nastavljena śutradan (26. marta) 

u 10 sati i 35 minuta. 
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  Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja 

su za ovu śednicu postavljena dr Igoru Lukšiću, potpredśedniku Vlade i ministru 

vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

        Potpredśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

 Da li i kada Crna Gora i njena diplomatija imaju namjeru da preduzmu ofanzivnije 

aktivnosti vezane za okončavanje graničnih sporova sa svojim susjedima i konačno 

utvrđivanje graničnih linija na spornim lokacijama? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Emilo Labudović je komentarisao 

odgovor. 

2. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ 

 Koliko država Crna Gora trenutno ima diplomatsko - konzularnih predstavništva 

u svijetu i koliko je tačno zaposlenih službenika u njima; koliko objekata koje koriste 

diplomatsko – konzularna predstavništva je u vlasništvu države, a za koliko se plaća 

naknada za korišćenje odnosno renta i koliko ona ukupno iznosi na godišnjem 

nivou?    

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a mr Danko Šarančić je 

komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

 Koliko su realne izjave da bi mogla da se aktivira klauzula o balansu i blokiranju 

pregovori Crne Gore u procesu evropskih integracija zbog neispunjavanja obaveza, 

a koje se najviše pominju zbog pregovaračkih poglavlja 23 i 24; da li ste upoznati sa 

inicijativom određenih rezidentnih ambasadora, zemalja Evropske unije, u Crnoj Gori 

koji zahtijevaju rješavanje pitanja Solane, tretirajući ga sa ekološkog akspekta, jer 

postoji mogućnost da će u suprotnom tražiti da Crna Gora ne otvori poglavlje 27, 

Životna sredina, ili će čak zbog nerješavanja navedenog pitanja tražiti da se blokiraju 

pregovori Crne Gore u procesu evropskih integracija; i konačno, šta će Vlada Crne 

Gore preduzeti povodom svega navedenog? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a mr Dritan Abazović je 

komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

Gospodine Lukšiću, koja su sva dosadašnja reagovanja i postupanja vašeg 

ministarstva na jednostrano postupanje hrvatske strane oko tendera za istraživanje 

i eksploataciju ležišta prirodnog gasa u spornom podmorju ispred Prevlake; šta ste 

sve do sada Vi i vaše ministarstvo uradili, i kakvo je poslednje stajalište hrvatske 

vlade; hoće li Vlada Republike Hrvatske uskoro potpisati Ugovor o istraživanju i 

eksploataciji i za te sporne blokove, ili su vam opet dali neko usmeno, džentlmensko 

obeća? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Koča Pavlović je komentarisao 

odgovor i postavio dopunsko pitanje: Imate li Vi ikakav papir na osnovu koga Vi 

možete crnogorskoj javnosti reći, evo to je papir, oni su nama obećali da će se po 

pitanju ovoga ponašati korektnije kada su nafta i gas u pitanju ili da će se po pitanju 

granice na Prevlaci ponašati korektno i da neće blokirati ulazak u Evropsku uniju i 

da li se otvara prostor za ponovni razgovor oko zajedničkog tandera za eksploataciju 

nafte i gasa ispred Prevlake? 

       dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i ministar vanjskih poslova i evropskih 

integracija odgovorio je na dopunsko pitanje. 

 

 

      Ministru odbrane: 

 

1. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

 Kakav je status vojnih penzionera bez stana, koji su kao aktivna vojna lica 

dislocirani iz bivših republika SFRJ u SRJ, a posle refernduma su otali u Crnoj Gori; 

tada aktivna vojna lica su napustili svoje stanove u kojima su živjeli, a u Crnoj Gori 

borave već 24 godine, bez krova nad glavom. Šta je do sada uradilo Ministarstvo da 

se riješi stambeno pitanje Udruženja vojnih beskućnika, da li smatrate da su 

preduzete adekvatne mjere i kako to pitanje namjeravate da rješavate u 

budućnosti? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Rajko Novićević pomoćnik ministra 

odbrane, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Molim Vas da mi dostavite informaciju da li je Pravilnikom iz 2011. godine ukinuto 

pravo suprugama penzionisanih vojnih lica koja su preminula na rješavanju 

stambenog pitanja, a to pravo su imale u prethodnim Pravilnicima? 
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        Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

  Da li postoji kakva strategija upravljanja ljudskim resursima prema kojoj bi 

polaznici 4. generacije Policijske akademije u Danilovgradu, nakon višegodišnjeg 

čekanja, odrađenog pripravničkog staža kao usko stručan kadar, školovan od 2010. 

godine isključivo na zahtjev i za potrebe vašeg ministarstva, zasnovao u istom radni 

odnos?   

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik SULjO MUSTAFIĆ 

        Šta je preduzelo nadležno Ministarstvo, odnosno Uprava policije na 

rasvjetljavanju najnovije serije napada na objekte Islamske zajednice u Baru i 

Bijelom Polju? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Suljo Mustafić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Da li je tačna informacija da Vlada Crne Gore razmatra mogućnost uvođenja 

ekonomskog državljanstva i da li je Vlada u tom kontekstu radila analizu ili 

prikupljanje informacija o broju lica koja su zainteresovana da investirajući u Crnu 

Goru, steknu pravo na ekonomsko državljanstvo, kao i informaciju o tome koja sve 

državljanstva ta lica već posjeduju; da li je već osmišljen koncept po osnovu kojeg 

bi se ostvarivalo to pravo tj. koliko će morati da iznosi nivo ulaganja u Crnu Goru, i 

da li će se kupovina nekretnine na teritoriji Crne Gore tretirati kao investicija; da li 

ste upoznati sa tim da je Rezolucijom 2013-2015 Parlamentarne skupštine Savjeta 

Evrope kao jedna od obaveza u post monitoring postupku navedeno da je za 

vraćenje povjerenja u izborni proces u Crnoj Gori između ostalog  potrebno usvajanje 

olakšica za dobijanje crnogorskog državljanstva u skladu sa Rezolucijom 1989- 

2014 Savjeta Evrope o pristupu državljanstvu i efektivnoj primjeni Evropske 

konvencije o državljanstvu. Da li ste spremni da u saradnji sa Parlamentom, a 

bazirano na predlogu Socijalističke narodne partije pripremite izmjene Zakona o 

crnogorskom državljanstvu kojima bi se konačno ovo pitanje riješilo na pravedan 

način, i u skladu sa preporukama Savjeta Evrope? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 
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       Ministru finansija: 

 

1. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

Koliko je u poslednjih deset godina Telekom, po godinama, uplatio u budžet po 

osnovu poreza na dobit? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ 

 Kakvi su bilansi poslovanja u preduzećima u kojima država ima udio u 

vlasništvu u 2013 i 2014. godini; koja su među njima ostvarila profit, a koliko ih je 

poslovalo sa gubicima; koliko je privrednih društava među njima, koja su prebacila 

novac u državni budžet na osnovu pozitivnog poslovanja? 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Borislav Banović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

 Koliki je ukupan iznos novčanih sredstava koji je Vlada Crne Gore u okviru 

programa podrške privredi platila na osnovu izdatih garancija u periodu 2010.-

2014. godina, kakva je danas finansijska situacija privrednih društava u čiju su 

korist izdate i koliki je ukupan iznos novčanih sredstava Vlada uspjela naplatiti na 

osnovu kontragarancija? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Mladen Bojanić je komentarisao odgovor.  

4. Poslanik GORAN TUPONjA 

 Koliko je povećano zaduženje države Crne Gore u eurima kroz kredit koji je 

Ministarstvo finansija u ime Crne Gore uzelo od izvozno-uvozne banke Kine (Export-

import of China) u američkim dolarima za izgradnju autoputa, promijenjenim 

odnosom američkog dolara i eura od potpisivanja Ugovora pa do danas, kao i na 

koji konkretan način namjeravate zaštititi državu Crnu Goru od neželjenog 

povećanja duga koji nastaje rastom američkog dolara u odnosu na euro? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a Goran 

Tuponja je komentarisao odgovor.    
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         Ministru zdravlja: 

 

1. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

          Uzimajući u obzir veliki broj oboljelih od dijabetesa u Ulcinju, kada 

Ministarstvo zdravlja planira da ljekar specijalista endokrinolog počne da ordinira 

u Domu zdravlja Ulcinj, makar jednom sedmično? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a dr 

Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

         Koliki je broj oboljelih od karcinoma na nivou države, a koliki po opštinama; u 

kom procentu su ispunjene aktivnosti iz Akcionog plana za borbu protiv hroničnih 

nezaraznih bolesti; s tim u vezi, šta će Ministarstvo učiniti kako bi se počela 

realizovati zakonom dozvoljena, mogućnost utvrđivanja maksimalne cijene lijeka? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Srđan Perić je komentarisao odgovor.    

 

3. Poslanik VELjKO VASILjEVIĆ 

   1) Reformom primarnog zdravstva stomatološka zdravstvena zaštita je 

privatizovana, tj. dato je privatnim licima da sklope ugovor sa Fondom i time su 

ukinute stomatološke ambulante u školama. Na koji način je odobreno otvaranje 

školskih ambulanti u Osnovnoj školi Maksim Gorki i Osnovnoj školi Štampar 

Makarije i ko su vlasnici tih ambulanti, tj. lica koja su sklopila Ugovor sa Fondom; da 

li to znači da postoje škole gdje se može konkurisati za uzimanje ambulante u zakup 

i koja je procedura vezano za apliciranje? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor.    

          2) Molimo Vas da mi odgovorite koji stručni kadar je u deficitu u Kliničkom 

centru Crne Gore (uključujući i Stomatološku polikliniku), specijalnost, 

subspecijalnost, Klinike na kojima je deficit tog kadra i način na koji mislite da 

popunite te praznine u funkcionisanju pojedinih kliničkih službi?  

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Veljko Vasiljević je komentarisao odgovor.   

 

*  *  * 

     Śednica je prekinuta u 13 sati i 35 minuta, a nastavila u 14 sati i 25 minuta. 

      Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 
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         Ministru ekonomije: 

 

1. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

Šta ste uradili povodom dopisa manjinskih akcionara Trgovinskog preduzeća 

„PKB Herceg Novi“ AD Zelenika broj 172/4 od 27. avgusta 2013. godine koji je 

priložen na sastanku u vašem ministarstvu istog dana? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

         Da li ste kao resorni ministar konačno u situaciji da saopštite da li će se, kada, 

i na koji način graditi drugi blok Termoelektrane Pljevlja; Interesuje me zbog čega 

prvobitno niste izradili i javno predstavili analizu u kojoj bi bile navedene ekonomske 

dobiti, ali i štete od projekta drugog bloka Termoelektrane po državu i Opštinu 

Pljevlja; zbog čega još uvijek niste obezbijedili nikakve garancije da će kroz projekat 

drugog bloka Termoelektrane biti zaštićeni interesi Pljevalja koji se prevashodno tiču 

zaštite životne sredine i projekta toplifikacije; važno je da javnosti saopštite da li ste, 

i na osnovnu koje analize, u Vladi napravili procjenu, koji bi projekat bio ekonomski 

isplativiji, opravdaniji i racionalniji u ovom trenutku: drugi blok Termoelektrane 

Pljevlja ili izgradnja cementare u Pljevljima koju, kako vidimo, Vlada više i ne 

pominje?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Vladislav Bojović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik GORAN TUPONjA 

Šta ste kao resorno ministarstvo konkretno uradili u oblasti solarne energije od 

početka mandata ove Vlade, i šta ćete konkretno uraditi u preostalom vremenu do 

isteka mandata na unapređenju i iskorištenju energije sunca; Uredbom Vlade iz 

2011. godine propisane su podsticajne cijene električne energije dobijene iz 

obnovljenih izvora energije. Kakvi su efekti ove Uredbe u djelu za proizvedenu 

električnu energiju u postrojenjima koja koriste energiju sunca, kao i koliko privatnih 

proizvođača električne energije iz solarnih kolektora je iskoristilo ovu Uredbu i kolika 

je proizvodnja električne energije na godišnjem nivou na ovaj način? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

         Koji su razlozi za neprihvatanje ponude firme „Neksan“ za kupovinu nikšićkih 

„Boksita“; da li je tačno da država Crna Gora želi da vlasništvo nad Boksitima povjeri 

mađarskoj firmi „Vagon inpeks“, kao nadoknadu za lobiranje za članstvo u NATO?  

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

 Kojim preduzećima - privrednim društvima u Crnoj Gori, je Vlada Crne Gore 

počev od uvođenja postupka privatizacije pa do sada, obezbijedila isplatu sredstava 

po osnovu donesenih Socijalnih programa, radi rješavanja problema viška zaposlenih 

zbog ekonomskih i tehnoloških problema u poslovanju tih preduzeća, ili uvođenja 

stečaja; odgovor na poslaničko pitanje treba da sadrži podatke: naziv preduzeća -   

privrednog društva čijim radnicima je odobren Socijalni program, ukupan iznos 

isplaćenih sredstava po tom osnovu, broj radnika kojima su sredstva isplaćena po 

tom osnovu (za svako preduzeće - privredno društvo posebno), kao i ukupan iznos 

isplaćenih sredstava.Traženi podaci ne odnose se na otpremnine isplaćene bivšim 

radnicima posredstvom Saveza sindikata Crne Gore i Fonda rada u iznosu od po 

1.966 eura. 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ 

Zašto je šest mjeseci nakon završetka stečaja, prestala sa radom fabrika 

mineralne vode AD „Bjelasica Rada“, Bijelo Polje i kome je u interesu da jedina 

fabrika za proizvodnju mineralne vode u Crnoj Gori prestane sa radom? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

7. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

Da li će Vlada Crne Gore, shodno dosadašnjim pregovorima sa italijanskom 

kompanijom A2A o nastavku saradnje, ali imajući u vidu dosadašnji učinak A2A po 

EPCG ugovoru, produžiti ugovor  o saradnji sa tom kompanijom? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

dr Strahinja Bulajić je komentarisao odgovor. 
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8. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

        Da li će i kada biti obnovljena proizvodnja u Solani Ulcinj?  

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

Zoran Miljanić je komentarisao odgovor. 

 

9. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ  

         Zašto, i pored isteka mandata prethodnoj Komisiji za koncesije, Vlada Crne Gore 

nije imenovala predsjednika i članove nove Komisije za koncesije, shodno članu 10 

stav 3 Zakona o koncesijama (“Sl. list Crne Gore”, br. 08/09 od 04. 02. 2009. 

godine)? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, a 

mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

      Ministru pravde: 

 

1. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

        Da li i kada Ministarstvo pravde ima namjeru da razriješi „Gordijev čvor“ 

beskrajnih sudskih procesa vezanih za pravično obeštećenje porodica lica stradalih 

tokom NATO agresije na SRJ u Murini i stavi tačku na jedno nepotrebno brukanje 

države prema svojim nevino postradalim građanima? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Emilo 

Labudović je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

        Da li će Ministarstvo pravde ispoštovati presudu Upravnog suda, kao 

privremenu mjeru, kojom je utvrđeno pravo na povratak u Crnu Goru svešteniku 

Veliboru Džomiću, protjeranom iz Crne Gore Rješenjem ministra unutrašnjih poslova 

gospodina Raška Konjevića? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a dr Novica 

Stanić je komentarisao odgovor. 

 

3.  Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

        Kada je Ministarstvo pravde planiralo izgradnju posebne sudske bolnice u Crnoj 

Gori, gdje bi se upućivala lica sa izrečenim sudskim mjerama obaveznog 

psihijatrijskog liječenja i čuvanja u zdravstvenoj ustanovi? Do sada su ta lica 

upućivana u Zdravstvenu ustanovu Specijalna bolnica za psihijatriju Kotor, koja ne 

ispunjava u potpunosti tehničke uslove za forezničku ustanovu. 
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         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a dr Ljiljana 

Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanica DANIJELA DANKA MARKOVIĆ 

Koliko je pravosnažnih i izvršnih presuda, po tužbama građana, donio Osnovni 

sud u Plavu za naknadu štete koju su pretrpjeli usljed prekida u snabdevanju 

električnom energijom u periodu od 15. januara do 3. februara 2013. godine,  

podnesenim protiv tužene Elektroprivrede Crne Gore, AD Nikšić, FC Snabdijevanje?  

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Danijela 

Danka Marković je komentarisala odgovor. 

 

5. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

Da li postoji subjektivna odgovornost sudija u više slučajeva padanja presuda za 

najteža krivična djela iz oblasti organizovanog kriminala i korupcije? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Zoran 

Miljanić je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Da li smatrate da je Crna Gora bila spremna za dekriminalizaciju klevete u 

vrijeme kada je to urađeno; šta ćete uraditi da se otklone i uzroci i posledice činjenice 

da u ovom trenutku u pravnom sistemu Crne Gore imamo neizbalansiran odnos 

između prava na slobodu izražavanja i prava na privatnost ili preciznije kada ćete 

predložiti propise kojima će normativno pravni okvir u ovoj oblasti biti kvalitetno 

zaokružen; da li ste zadovoljni kvalitetom nedavno usvojenih Zakona o Tužilaštvu, 

Specijalnom tužilaštvu, Sudskom savjetu, sudijama i Ustavnom sudu, odnosno 

smatrate li da predstavljaju odgovarajući pravni okvir koji će omogućiti da konačno 

dođe do boljih rezultata u borbi protiv organizovanog kriminala i korupcije i u zaštiti 

prava građana pred crnogorskim sudovima? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Snežana 

Jonica je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: U Zakonu o državnom 

tužilaštvu imamo očigledno neustavnu normu, a pitanje je da bih znala ko će 

napraviti korekciju, sam Ustavni sud, hoću li ja podnjeti predlog izmjene i dopune 

zakona ili će to uraditi Vlada i kada ćete Vi predložiti zakon o dekriminalizaciji klevete 

kojim ćemo riješiti makar djelimično ovaj problem? 

         Zoran Pažin, ministar pravde odgovorio je na dopunsko pitanje. 
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        Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

1. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ 

         1) Šta je do sada urađeno na ispunjavanju zahtjeva Evropske komisije u cilju 

otvaranja pregovora u poglavljima vezanim za oblast poljoprivrede 11, 12, 13; I koje 

su glavne  prepreke i izazovi za Crnu Goru  u procesu ispunjavanja standarda  u ovim 

oblastima? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje: Mene zanima da li ovakav način rada Parlamenta u ovoj oblasti 

maslinarstva konkretno radilo se o Zakonu o maslinarstvu, da li je to u stvari 

Parlament učinio da ovo bude korak unazad u ovoj oblasti? 

      dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

      2) Kakvi su rezultati javnog poziva IPARD-like; koliko se poljoprivrednih 

proizvođača prijavilo i iz kojih opština; kada očekujete potpisivanje prvih ugovora i 

da li resorno ministarstvo radi na obezbjeđivanju dodatnih finansijskih sredstava za 

razvoj poljoprivrede? 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila dopunsko 

pitanje: Da li smatrate da bi i opštine trebale da imaju aktivniju ulogu i da daju veću 

podršku poljoprivrednim proizvođačima, ne samo ovim javnim pozivima već uopšte 

da opštine kao te budu kao karika između Ministarstva poljoprivrede i samih 

poljoprivrednih proizvođača, na koji naćin će dati podršku i poljoprivrednim 

proizvođačima, ali tako i olakšati vama cjelokupni ovaj proces? 

        dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

 

2. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

Kako namjeravate da riješite situaciju u Mljekari "Nika", nakon što su radnici 

završili na Birou rada, a obećanja Ministarstva poljoprivrede o investiranju u 

kompaniju i proizvodnji pala u vodu? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Milan Knežević je komentarisao odgovor i 

postavio dopunsko pitanje: Da li po Zakonu o stečaju gospodin Božović, može 

da obeća radnicima i kooperantima da će u slučaju prodaje imovina "Nika", 

radnici i kooperanti biti u prvom redu za naplatu potraživanja, na osnovu čega 

temelji ovakvu vrstu optimizma i interesuje me iznos agro budžeta kod nas?  
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        dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

3. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

Zbog čega, iznos „staračke naknade“ u 2015. godini, korisnicima tog prava u 

Crnoj Gori, nije isplaćen u skladu sa Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o 

poljoprivredi i ruralnom razvoju (Sl. CG br. 01/15); kada će iznos „staračke 

naknade“ korisnicima tog prava u Crnoj Gori, počev od 01. 01. 2015. godine, biti 

obračunat i isplaćen u visini utvrđenoj citiranim Zakonom o izmjenema i dopunama 

Zakona o poljoprivredi i ruralnom razvoju? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Neven Gošović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Da li će ministar ispoštovati ovaj zakon, da li će izvršiti obračun ovih 

sredstava koja nijesu iplaćena za ova tri mjeseca i kada će to uraditi?  

        dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

 

4. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ 

Kada će biti nastavljeni radovi na objektima “Farma za krave” i “Mljekara” u 

Pavinom polju, Opština Bijelo Polje; koliko sredstava je utrošeno i koliko još 

nedostaje planiranih sredstava za dovršetak radova i puštanje u rad Mljekare i 

zašto je uopšte došlo do zastoja, odnosno prekida radova?  

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a dr Radosav Nišavić je komentarisao odgovor i postavio 

dopunsko pitanje: Kakav je mehanizam zaštite ove investicije i ko je odgovoran za 

eventualni neuspjeh iste? 

          dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  

 

5. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

         Koji je bio obim proizvodnje, koliko je bilo zaposlenih, koliki su bili prihodi za 

budžet Crne Gore, a koliko za budžet Prijestonice Cetinje u 2014. godini od lokalne 

fabrike čokolade, koja je, shodno Ugovoru od 11. 11. 2013. godine, trebalo da bude 

otvorena u prvom kvartalu 2014. godine? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor. 
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6. Poslanik SRĐAN MILIĆ  

         U kakvom su položaju mali poljoprivredni proizvođači u pogledu apliciranja i 

dobijanja sredstava za podsticaj i razvoj poljoprivrede u odnosu na velike 

poljoprivredne proizvođače; da li su, po Vašem mišljenju, u neravnopravnom 

položaju u odnosu na iste; da li razvijenost mljekarske industrije odgovara 

potrebama proizvođača mlijeka? 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

      Śednica je prekinuta u 19 sati i 05 minuta, a nastavljena śutradan (27. marta) 

u 10 sati i 35 minuta. 

        

        Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da će se nastaviti sa pitanjima 

koja su postavljena Zorici Kovačević, ministarki rada i socijalnog staranja. 

 

       Ministarki rada i socijalnog staranja: 

 

1. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

 Da li je tačno da će 250 bivših radnika Plus komerca iz Nikšića, koje je 2010. 

godine preuzela firma Merkator D.O.O Podgorica, biti upućeno na Zavod za 

zapošljavanje Crne Gore od 06. 04. 2015. godine. Radnici imaju zaključen Ugovor 

o radu sa Merkatorom od 2010. godine, do 2025. godine. Iako se u pomenutoj firmi 

nalaze blizu pet godina, sa njima nije zaključen ugovor o radu na neodređeno 

vrijeme. 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Da čujemo vaš stav po osnovu tog novog predloga Zakona o radu koji se 

priprema i koji hoće da od radnika u Crnoj Gori napravi moderne robove? 

         Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog staranja odgovorila je na 

dopunsko pitanje.  

        Predśedavajući mr Milutin Simović je obavjestio da je Zorici Kovačević 

ministarki rada i socijalnog staranja postavio pitanje i poslanik Srđan Milić ali je 

opravdano odsutan da pitanje postavi usmeno, a poslanik mr Dritan Abazović je 

zbog nemogućnosti dolaska na vrijeme zamolio ministarku da ga saćeka do 

njegovog dolaska. 

         Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog staranja je prihvatila molbu  

poslanika mr Dritana Abazovića. 
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         Predśedavajući mr Milutin Simović je odredio kraću pauzu.  

 

* * * 

          Śednica je prekinuta u 10 sati i 49 minuta, a nastavila u 11 sati. 

          Predśedavajući mr Milutin Simović obavjestio je da se Pavle Goranović, 

ministar kulture nalazi na službenom putu, o čemu je obavještena poslanica Ljerka 

Dragičević koja je prihvatila, da na poslaničko pitanja odgovori Lidija Ljesar 

pomoćnica ministra kulture. 

 

          Ministru kulture: 

 

1. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

          Hoće li gospodine ministre konačno u Ministarstvu kulture početi se voditi 

računa o zaštiti, očuvanju i nedevastiranju kulturno povjesnih spomenika, kako 

prvog reda, tako i ostalih?  

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dala je Lidija Ljesar, pomoćnica ministra kulture, 

a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor.  

         Predśedavajući mr Milutin Simović je odredio kraću pauzu.  

 

* * * 

          Śednica je prekinuta u 11 sati i 15 minuta, a nastavila u 11 sati i 30 minuta. 

          Predśedavajući mr Milutin Simović obavjestio je da se mr Predrag Bošković, 

ministar prosvjete nalazi na službenom putu, pa je predložio da na poslanička 

pitanja odgovori Mubera Kurpejović, pomoćnica ministra prosvjete, što su poslanici 

Almer Kalač, dr Novica Stanić i Genci Nimanbegu i prihvatili. 

         Poslanica dr Branka Bošnjak je obavjestila da na svoja dva poslanička pitanja 

zahtjeva odgovor od mr Predraga Boškovića ministra prosvjete. 

 

 

       Ministru prosvjete: 

 

1. Poslanik ALMER KALAČ 

Koje mjere namjerava preduzeti Vaše ministarstvo kako bi se uskladile upisne 

kvote na fakultetima sa potrebama tržišta rada?  

Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović, pomoćnica ministra 

prosvjete, a Almer Kalač je komentarisao odgovor. 
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2. Poslanik dr NOVICA STANIĆ 

Da li Ministarstvo prosvjete ima namjeru da ispoštuje Politički dogovor o 

pojedinim pitanjima koja se tiču evropskih integracija Crne Gore, potpisan 8. 

septembra 2011. godine od strane predsjednika Vlade Igora Lukšića i opozicionih 

lidera Srđana Milića, Andrije Mandića i Nebojše Medojevića, po kome se maternji 

jezik u Crnoj Gori zove: crnogorski, srpski, bosanski, hrvatski jezik i književnost, a u 

članu 4 stav 4 piše:"Ministarstvo prosvjete će u cilju izrade trajnog nastavnog plana 

i programa ovog predmeta, radi početka primjene u školskoj 2012 - 2013. godini 

formirati posebnu komisiju od eksperata za sva četiri jezika. U slučaju potrebe 

Ministarstvo će se Evropskoj komisiji obratiti za ekspertsku pomoć". Šta je do sada 

urađeno i šta planirate da uradite do početka sledeće školske godine? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović, pomoćnica ministra 

prosvjete, a dr Novica Stanić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Koliko je puta Ministarstvo prosvjete tražilo informaciju o radu Komisije eksperata 

koja je formirana u skladu sa članom 4 stav 4 Političkog dogovora o pojedinim 

pitanjima koje se tiču evropskih integracija Crne Gore od 08. 09. 2011. godine, koji 

su potpisali tadašnji predsjednik Vlade gospodin Igor Lukšić i lideri opozicije Srđan 

Milić, Andrija Mandić i Nebojša Medojević, a čiji je zadatak bio izrada trajnog 

nastavnog plana i programa za crnogorski, srpski, bosanski, hrvatski jezik i 

književnost radi početka primjene u školskoj 2012 – 2013. godini; konačno zašto 

shodno članu 5 istog sporazuma nije periodično (najmanje u tri mjeseca) 

razmatrana implementacija pomenutog sporazuma? 

 

3. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

        Molim da mi se dostavi spisak članova svih školskih odbora za sve osnovne i 

srednje škole u Opštinama Plav, Bar, Ulcinj i Gradskoj opštini Tuzi, a po mogućnosti 

i svih drugih osnovnih i srednjih škola u Crnoj Gori; koji su Vas kriterijumi i razlozi 

naveli da ne prihvatite, u više slučajeva, mišljenje Nacionalnog Savjeta Albanaca u 

Crnoj Gori u vezi sa izborom direktora škola; da li ste imali primjera i da drugim 

nacionalnim Savjetima u Crnoj Gori niste odlučili u skladu sa njihovim Mišljenjem; 

takođe, da li je napravljena analiza primjene postojećeg zakona o opštem 

obrazovanju i da li Ministarstvo prihvaća stav da je sistem obrazovanja previše 

centralizovan i da se na taj način utiče na pad kvaliteta i profesora i rezultata 

učenika osnovnih i srednjih škola u Crnoj Gori; takođe me interesuje kakve 

aktivnosti možemo očekivati za otklanjanje primjedbi koje je Nacionalni Savjet 

Albanaca uputio vašem Ministarstvu u vezi sa stanjem u obrazovanju na albanskom 

jeziku u 2014. godini a koje vam dostavljeno u prilogu? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Mubera Kurpejović, pomoćnica ministra 

prosvjete, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

          Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjem 

poslanika mr Dritana Abazovića koja je postavio Zorici Kovačević ministarki rada i 

socijalnog staranja. 

2. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Zbog čega Ministarstvo rada i socijalnog staranja nije objavilo broj zloupotreba 

socijalnih davanja iako je prethodni ministar Bošković na press konferenciji održanoj 

u oktobru 2014. godine saopštio da će ih objaviti do januara 2015. godine; kada 

možemo očekivati objavu tih podataka; i koliko je utvrđenim zloupotrebama oštećen 

Budžet Crne Gore? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

         Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanica DANIJELA DANKA MARKOVIĆ 

Kada će Vlada Crne Gore inicirati donošenje i potpisivanje ugovora o uređenju 

odnosa od zajedničkog interesa sa Mitropolijom crnogorsko-primorskom, kao što je 

ugovorom uredila zajedničke interese sa Katoličkom crkvom - Svetom stolicom, 

Islamskom vjerskom zajednicom i Jevrejskom zajednicom u Crnoj Gori? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Danijela Danka Marković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

Koji su razlozi naveli da Ministarstvo za ljudska i manjinska prava u Zakonu o 

manjinskim pravima i slobodama predloži izmjene koje se odnose prvenstveno na 

Fond za manjine i posebno promjena upravljačke strukture Fonda, kojim bi  smanjilo 

učešće Nacionalnih savjeta u upravljanju tim Fondom; takođe me interesuje koliko 

su ukupno u eurima a i procentualno sredstava podjeljena na pojedine nacionalne 

zajednice od početka rada Fonda do danas? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska i 

manjinska prava, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

*  *  * 

 

          Śednica je prekinuta u 12 sati i 30 minuta, a nastavljena 31. marta u 10 sati 

i 40 minuta. 
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          Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjima 

koja su za ovu śednicu postavljena Ivanu Brajoviću, ministru saobraćaja i 

pomorstva, a ostala su još dva poslanička pitanja postavljena mr Predragu 

Boškoviću, ministru prosvjete koji ima neodložne poslovne obaveze, a pitanja je 

postavila poslanica dr Branka Bošnjak. 

           Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

Imajući u vidu da je preduzeće Željeznički prevoz Crne Gore, koje je 90% u 

vlasništvu države, 2011. godine ugovorilo poslove remonta tri elektro lokomotive 

serije 461 sa Hrvatskom kompanijom TŽV Gredelj, tražim da mi dostavite 

informaciju koliko je ukupno koštao remont ove tri elektro lokomotive (računajući 

cijenu izvršenog rada i cijenu rezervnih djelova) i u kom roku je obavljen; s obzirom 

na to da sve činjenice i saznanja dostupna javnosti ukazuju da u ovom i u drugim 

ugovorenim poslovima remonta željezničkih vozila, odnosno postupanju odgovornih 

lica u preduzeću Željeznički prevoz Crne Gore, ima elemenata visoke korupcije i 

organizovanog kriminala, kao i da je tom prilikom državno preduzeće, odnosno 

država, oštećena za više stotina hiljada eura, šta će Vaše ministarstvo učiniti da se 

regularnost ovih poslova provjeri; da li ćete, u eventualnoj istrazi Državnog 

tužilaštva, dati svoj doprinos da se čitav slučaj konačno rasvijetli i odgovornost 

rukovodećih lica u Željezničkom prevozu Crne Gore utvrdi, kako se ne bi desilo da 

se i ovog puta slučaj koji podstiče na sumnju na visoku korupciju zataška, a država 

ostane oštećena za veliki iznos novca? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Kako kao kandidat za predsjednika Socijaldemokratske partije gospodine Brajoviću 

komentarišete aferu "Snimak 2" koju je objavio danas dnevni list "Dan" i koja 

pokazuje zapravo da je i SDP zloupotrebljavao državne resurse, i da je tom prilikom 

na partijski i protivzakonit način zapošljavao ljude. Očigledno da ova afera pokazuje 

da su u sve to umiješani visoki funkcioneri SDP-a koji su u ovom trenutku i u tom 

periodu bili visoki državni funkcioneri. Dakle, za mene je ovo dokaz da su DPS i SDP-

e isti. Da li ćete se vi kao ministar u Vladi i kao vjerovatno budući predsjednik SDP-

a založiti da se sve činjenice u vezi sa ovom aferom "Snimak 2" rasvijetle i da se 

odgovorni jednostavno privedu pravdi?  

         Predśedavajući mr Milutin Simović je ukazao na povredu Poslovnika Skupštine 

pozivajući se konkretno na član 192 koji definiše dopunsko poslaničko pitanje kao 

dopunu osnovnog pitanja nakon datog odgovora ministra, u odnosu na osnovno 

pitanje. 
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         Ivan Brajović, ministar saobraćaja i pomorstva odgovorio je na osnovno 

dopunsko pitanje. 

 

2. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

         1) Da li se planirani auto putevi Bar – Boljari i Jadransko - Jonski ukrštaju na 

teritoriji Podgorice, i ukoliko se ukrštaju u kom je to dijelu; da li je moguće da trasa 

auto puteva bude iza brda koja okružuju Podgoricu, a koja predstavljaju prirodnu 

zaštitu od aero zagađivanja; da li za auto put Bar - Boljari urađena strateška 

procjena uticaja na životnu sredinu, i ukoliko jeste ko je radio, da li je sagledan uticaj 

izgradnje auto puta na život u Podgorici sa aspekta klimatskih promjena koje se 

alarmantno najavljuju od relevantnih institucija?  

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

            2) Koliko iznosi cijena tehničkog pregleda čuna, tradicionalnog prevoznog 

sredstva na Skadarskom jezeru, i da li je cijena tehničkog pregleda čuna po jednom 

metru dužnom ista kao cijena tehničkog pregleda po metru dužnom najsavremenijih 

jahti; da li tehnički pregled ćuna iznosi oko 300,00 eura? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

1) Kad se očekuje donošenje Odluke Vlade Crne Gore o dodjeli koncesije za 

područje i djelatnost „Luci Kotor“ A.D., koja ističe 17. maja 2015. godine i kada će 

se Vlada odrediti prema Zaključku Skupštine Opštine Kotor od 12. 07. 2013. godine 

kojom se zahtijeva dodjela prioritetne dugoročne koncesije za područje i djelatnost 

Luke Kotor u dosadašnjem obimu. 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

         2) Kada Vlada Crne Gore, Ministarstvo saobraćaja i pomorstva namjeravaju 

završiti planiranu i neophodnu revitalizaciju i modernizaciju puta Krstac-Kuk- 

Međuvršje u području Nacionalnog parka "Lovćen", dužine oko 9 km, koji je od 

velikog značaja za Crnu Goru, naročito naš turizam, jer je sa primorske strane 

najkraća veza sa Njegoševim mauzolejom na Lovćenu, Ivanovim koritima i 

katunima? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 
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4. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

          Koje korake Ministarstvo preduzima kako bi prava i interesi crnogorskih 

pomoraca, a posebno onih koji plove na brodovima pod zastavom neke druge 

zemlje, bila adekvatno zaštićena? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

          Śednica je prekinuta u 12 sati, a nastavljena 2. aprila u 15 sati i 15 minuta. 

          Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da su ostala još dva poslanička 

pitanja postavljena mr Predragu Boškoviću, ministru prosvjete. 

 

4. Poslanica dr BRANKA BOŠNjAK 

         1) Koliko je u posljednjih pet godina Univerzitet Crne Gore imao sudskih 

sporova, bilo da je u postupku imao svojstvo tužioca ili svojstvo tuženog, koliko je u 

tom smislu bio dužan isplatiti po pravosnažnim i izvršnim sudskim presudama 

suprotnoj strani po osnovu usvajanja ili odbijanja tužbenog zahtjeva, koliko je bio 

obavezan isplatiti sudskih troškova, te koliko je Univerzitet koštalo zastupanje pred 

sudom od strane kvalifikovanog punomoćnika i pored toga što Univerzitet ima 

diplomiranog pravnika koji ima svojstvo ovlašćenog predstavnika? Potrebno je da 

mi za svaki predmet pojedinačno dostavite naprijed navedene podatke, decidno ih 

navodeći, te ko su, osim Univerziteta, bile stranke u tim postupcima. 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, minister prosvjete, 

a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

        2) Ko su bili članovi Komisije za utvrđivanje ispunjenosti uslova za izdavanje 

licence za rad Fakulteta za crnogorski jezik i književnost na Cetinju a ko članovi 

Komisije za akreditovanje studijskog programa Crnogorski jezik i književnost na tom 

Fakultetu; ko je akademsko osoblje u stalnom radnom odnosu i u kom su zvanju 

(dati strukturalno po godinama studija), a takođe dati listu stalno zaposlenog 

administrativnog osoblja na pomenutom fakultetu? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, minister prosvjete, 

a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 
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*  *  * 

 

          Śednica je završena 2. aprila u 15 sati i 35 minuta. 

 

 Prekucani fonografski zapis sa śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/15-3/1 

    Podgorica, 2. april 2015.godine 
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GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

      Siniša Stanković        

                                                                                        Ranko Krivokapić 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

   

 

 

           


